
Protokoll Nr 4 /2013

Protokoll fdrt vid telefonsammantrtide med Specialklubben ftir Shih-Tzu den2lj-2013

Nflrvarande: ordfiirande Harald Andersson, vice ordf, Hans Almgren, Kassdr Rose-Marie Johansson,selaeterare Mia Hagman, ord' Ledamdter Dan Sviirdh, Michael wikstrom, Therese Gustafsson, SuppleanterChrister Gummesson CatartnaGustafsson l

$ 55 Sammantrfidet iippnas

ordfdrande hiilsade de ntirvarande viirkomna och fbrklarade motet ftr 0ppnat.

$ 56 Val av protokoltfdrare

Utsigs Mia Hagman

$ 57 Val av justerare jiimte ordftirande

UtsAgs Dan Sviirdh

$ 58 Faststf,llande av dagordningen

Dagordningen faststiilldes med fbljande tilliigg under 0wiga frigor vasfa kretsen, Bulletin, Medlemsviirvnine

$ 59 F'iiregfrende protokoil frAn ll/6 2013

Godkiindes och lades till handlinearna

$ 60 Rapporter

A) Kassdrens rapport
Redovisade ekonomin. Bil 1 & 2

B) Ordfdrandes rapport
Inget att rapportera.

C) Sekreterarensrapport
Informerade att klubben har fatt information frin sKK att Rose Akersten iir utesluten ur SKK
organisationen. Bil3

D) Rapport AU
Har inte haft n6got mOte.

E) Medlemsregistratorns rapport



Medlemsantalet ligger pd ca 530 medlemmar, Alla medlemsaviseringar har inte gitt ut fdr demedlemskap som l6pte ut den l/7 .Inbetalningsavier kommer att git utnu under juli.

F) RapportAK
Minnesanteckningar zir utskickade till alla i styrelsen samt utlagda p6 hemsidan. Detta med miitning avv6r ras kommer att tas upp p6 avelskonferensen i november.

G) Rapport UK
Rapport samt minnesanteckningar iir utskickade till styrelsen. Kommer att liiggas ut p6 hemsidansnarast.

H) Bulletin
Inget att rapportera d6 vi tir emellan 2 nummer

D Webbgrupp
Har inget att rapportera d6 de inte haft n6got m0te.

J) Rapport frfrn kretsarna
Inga rapporter.

K) Rapport frdn kretsansvarig
Inget att rapportera,

$ 61 Valphiinvisare

carina Nondng hn tackat ja. Leslie-Anne Bergqvist informerar mer i detalj om uppdraget.

$62 Utbildningskommitt6

Intresset har varit svalt hitintills. Endast I person har visat intresse.

$ 63 Raspresentation SKK

Ingen hade n&got mer atttilldgga.

Besldts att skicka in den fbreslagna texten fr6n AK till SKK.

$ 64 IT-policy

Besldts att'ldgga ut SKK:s policy p6 klubbens hemsida utan n6gra egna tilrdgg.

S 65 SST p6 Facebook

Diskuterades den av Dan Sveirdh framtagna policyn fdr en ssr sida p6 FB.



ffiHf 
att senast till sondag denT/j komma med finjusteringar ftir policyr och att dessa ska skickas till Dan

$ 66 Arbetshetg

Diskuterades offerten pi konferenslokal fr6n park In Arlanda.

Besldts att boka konferenslokalen med fika och lunch.

Besliits att startakl l0 p6 liirdagen och avsluta kl 13 p6 sOndagen.

Besldts att middagen p6 kvdllen betalar var och en fiir sig.

Besliits att flygbiljetter bokar var och ftr sig och snarast ftr att f6 s6 billigt pris som miijligt.

$ 67 Bulletin, kommersiella annonser

Diskuterade hur vi ska hantera ftirfrigningar gdlrande kommersielra annonser.

Besldts att tidningsredaktionen ldmnar prisuppgifter pi fdrfrflgningar p6 kommersiella annonser.

$ 68 Profilprodukter

Christer Gummesson har tagit fram ft)rslag p6 produkter.

Besldts att ge christer Gummesson uppdraget att diskutera uppldgg fiir ev. profilprodukter med 2 leverantorer.
Besldts attMiaHagman skickar SST logga till Christer Gummesson.

$ 69 dvriga frdgor

A) Vflstra kretsen

Sekreteraren i vdstra kretsen hat avghttmed omedelbar verkan. Diskuterades huruvida en kretsledningska anses vata en styrelse. Diskuterades revisors ntirvaro p6 kretsledningsmoten

Besliits Harald Andersson tar kontakt med kretsledare och revisorer i viistra kretsen.

B) Bultetin

Den gir idag inte ut till utliindska domare enligt tidigare styrelsebeslut. Diskuterade om att man skullekunna skicka den som pDF fil till intresserade domare.

Posten ltiser i vissa fall klubbens adress som mottagareadress. vilket har till ftiljd att Harald ffirtidningar som skulle geft till medlemmar som har korrekt adress.

Besliits att skriva returadress ovanfbr klubbens namn och se om det loser problemet.



C) Fdrtydligande g 33 A

Det var en lost informell stdlld ftrfrflgan om samarbete i framtiden som sty.elsen kommer att ta medsig, men inte ta stdllning till i nuliiget.

D) Givomedlemmar

Diskuterades hur vi kan behilla vdra givomedlemmar. olika fd,rslag kom fram som t.ex. atthaflerareportage om Shih Tzuer i vardagsmilj0 i Bulletin.

$ 70 Nflsta miite

Besldts att n6sta mdte ska var den 13/g kl 19:00

$ 71 Mdtets avslutande

ordfdrande Harald Andersson tackar ft)r visat intresse och avslutar mOtet.

Vid protokollet

L^*- lr

Mia Hagman, seketerare

2013-07-07

arald Andersson, Ordfbrande Dan Svdrdh, j usteringman


